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Zapytanie  
 
 
 
Sprawa: zasypywania ogromnymi ilościami ziemi terenów w dzielnicy Stradom 
 
  
  

 Proszę o udzielenie odpowiedzi na niżej zadane pytania: 

1. Na jakim etapie procedowania jest sprawa zgłoszona przez Mieszkańców        

z ulicy Mieszka Starego  dotycząca zasypywania ogromnymi ilościami ziemi 

terenów w dzielnicy Stradom, w rejonie rzeki Konopki ? 

2. Czy podmiot/właściciel, który prowadził w/w prace ziemne zadeklarował 

doporowadzenie terenu do stanu pierwotnego ? 
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